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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2028
	Course Number
	2028

	授課教師
	麥哲恩
	instructor
	TURTON,MICHAEL ANDREW

	中文課名
	經濟學(一)
	Course Name
	Economics(I)

	開課單位
	應用外語系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程在提供經濟學之基礎知識， 以供進一步課程個體經濟學，總體經濟學之研習。
	Objectives
	This course offers the core knowledge of Economics and paves the way to advanced Economics.

	教材
	經濟學

選用教科書：Parkin, Economics (6-7-8 ed)
	Teaching Materials
	ECONOMICS

Textbook: Parkin, Economics (6-7-8 ed)



	成績評量方式
	成績評量：學期終的成績為每週的小考及期末考的總和加以平均後，再視學生的出席率及參與加以調整。 


	Grading
	 Grading: Final grades will consist of the weekly quizzes and the final. These will summed to produce a percentage, which will be adjusted for attendance and participation.

Requirements: Class attendence is mandatory. If you do not come to class, you may fail. Participation counts toward your final grade; the more you participate, the higher your grade.



	教師網頁
	 

	教學內容
	本課程在提供經濟學之基礎知識， 以供進一步課程個體經濟學，總體經濟學之研習。

經濟學

教科書：Parkin, Economics (sixth ed)

第二學期：

課程目標：學生將學習到基礎經濟學概念，如供給，需求，彈性度，市場效率，壟斷，世界貿易

第一週~第四週: 國內生產毛額

第五週~第九週：金錢與銀行系統

第十週~第十八週：國貿

課程結構：每星期授課完畢必有小考，沒期中考，但有期末考。


	Syllabus
	This course offers the core knowledge of Economics and paves the way to advanced Economics. 

Course objectives : students will be able to

*understand basic economic concepts such as supply, demand, elasticity, markets, efficiency, monopoly, world trade

Second semester schedule

Week 1-4 GDP

Week 5-9 Money and the Banking System

Week 10-18 World trade

Course Structure: Each week there will be a lecture followed by a short quiz or test. There will be no midterm. There will be a final.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

